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ALP-HRN-CAMCH

Camera Input Harness for Factory Jeep/Chrysler Radio with Display
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1. Remove the passenger side kick panel. , A / x
2. Locate the White/Grey and White/Brown wires.

3. Connect the White/Grey to Orange/White and Red wires. / N

4. Connect the White/Brown to Yellow/Black wire.

* Alpine recommends soldering and tape all connections.

NOTE: PROGRAMMING OF THE FACTORY RADIO IS NECESSARY FOR BACK UP CAMERA
FUNCTIONALITY. PLEASE SEE YOUR JEEP/CHRYSLER DEALER FOR PROGRAMMING.

Applications

The ALP-HRN-CAMCH is compatible with 2007-UP Jeep/Chrysler factory radios with a screen. If there is a harness
currently connected to this port of the factory radio, the accessory functions associated with this plug will no
longer work, ie: Rear seat entertainment, multi view camera systems, etc.



2777771LPINE ALP-HRN-CAMCH

Faisceau d’entrée de caméra pour radio d’usine Jeep/Chrysler avec écran

Branchements
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1. Retirez le panneau de seuil de porte c6té passager. ', A / x
2. Localisez les fils blanc/gris et blanc/marron.

3. Reliez les fils blanc/gris et orange/blanc. / N

4. Reliez les fils blanc/marron et jaune/noir.

* Alpine vous recommande de souder et d’isoler tous les branchements.

REMARQUE : LA PROGRAMMATION DE LA RADIO D’USINE EST NECESSAIRE POUR UTILISER LA
FONCTIONNALITE DE CAMERA DE RECUL. COMMUNIQUEZ AVEC VOTRE CONCESSIONNAIRE JEEP/
CHRYSLER POUR EN SAVOIR PLUS SUR LA PROGRAMMATION.

Applications

Le systeme ALP-HRN-CAMCH est compatible avec les radios d’usine Jeep/Chrysler de 2007 et plus récentes
équipées d’un écran. Si un faisceau est actuellement branché a ce port de la radio d’usine, les fonctions
accessoires associées a cette fiche ne fonctionneront plus (par exemple : divertissement a I’arriére, systemes de
caméra a vues multiples, etc.)





